

約翰福音 1:35-51; 3:16-18

(1) 天堂與地獄

馬太福音 7:13-14 “你們要進窄門。因為引到滅亡，那門是寬的，路是大的，進去的人也多；14 引到永生，那門是窄的，路是小的，找著的人也少。”

帖撒羅尼迦後書 1:9 “他們要受刑罰，就是永遠沉淪，離開主的面和他權能的榮光。”

(2) 福音

約翰福音 3:16-17 “神愛世人，甚至將他的獨生子賜給他們，叫一切信他的不致滅亡，反得永生。17 因為神差他的兒子降世，不是要定世人的罪，乃是要叫世人因他得救。”

John 1:35-51; 3:16-18

(1) Heaven and Hell

Matthew 7:13-14 "Enter through the narrow gate. For wide is the gate and broad is the road that leads to destruction, and many enter through it. ¹⁴ But small is the gate and narrow the road that leads to life, and only a few find it. (NIV)

2 Thessalonians 1:9 "They will be punished with everlasting destruction and shut out from the presence of the Lord and from the glory of his might" (NIV)

(2) Gospel

John 3:16-17 "For God so loved the world that he gave his one and only Son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life. ¹⁷ For God did not send his Son into the world to condemn the world, but to save the world through him." (NIV)